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KOMISJA BUDŻETOWO-FINANSOWA 

RADY POWIATU ZGIERSKIEGO 

W KADENCJI 2010-2014 

 
 

Protokół Nr 25/12 

z posiedzenia Komisji, które odbyło się 30 marca 2012 r. 

w Starostwie Powiatowym  w Zgierzu 

 

Wspólne posiedzenie z Komisją Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej 

 

W posiedzeniu udział wzięło 8 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu.  

Lista obecności członków Komisji oraz gości stanowi załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na XXII sesje Rady Powiatu Zgierskiego. 

3. Sprawy różne. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Jerzy Janicki otworzył 25 posiedzenie Komisji.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła proponowany porządek posiedzenia. 

 

Ad. 2 

Projekt uchwały w sprawie zmiany wyrażenia zgody na sprzedaż zabudowanej 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Zgierskiego położonej w Bratoszewicach, 

gm. Stryków 

 

Wicestarosta Zgierski Marcin Karpiński przedstawił projekt uchwały. 

 

Radny Bogdan Jarota zaznaczył, że Powiat Zgierski przekazuje Gminie Stryków Zespół Szkół 

Nr 1 im. Batalionów Chłopskich w Bratoszewicach. Szkoła zajmuje dwa budynki: szkoły               

i internatu. Pewnie wcześniej dojdzie do sprzedaży tej zabudowanej nieruchomości niż będzie 

miało miejsce przekazanie. W związku z tym zapytał, w jaki sposób po sprzedaży będzie 

zabezpieczone funkcjonowanie szkoły w obydwu budynkach.  

 

Wicestarosta powiedział, że zostanie zawarta stosowna umowa. Internat nadal będzie 

funkcjonował.  

 

Radny Bogdan Jarota zwrócił uwagę, że istotną sprawą jest funkcjonowanie stołówki                   

w internacie, z której korzystają uczniowie całej szkoły. Nie wiadomo, w jakiej formie będzie 

to funkcjonowało po sprzedaży. Być może Fundacja zdecyduje, że będzie ona służyła tylko 

młodzieży z Liceum Sportowego.  

 

Wicestarosta podkreślił, że określonej treści umowy będzie oczekiwała i szkoła i samorząd 

Gminy Stryków. Na pewno sugestia radnego zostanie wzięta pod uwagę w dalszym etapie 

działań. 
 

Komisja przy 5 głosach i 3 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Ad. 3 

Wicestarosta poinformował, że w dniu wczorajszym miało miejsce otwarcie ofert                          

w postępowaniu przetargowym na łatanie dziur na drogach powiatowych. Było duże 

zainteresowanie wykonawców. Około połowy  kwietnia będą podpisane umowy i potem              

30 dni na realizację zadania. Także około połowy maja dziury powinny być połatane.                  

Jest przewidziana też możliwość rozszerzenia zadania o 45% . Najtańszą ofertę złożyła łódzka 

firma ZDI na wszystkie 3 zadania. 

 

Radna Lidia Elert zapytała, jaka kwota została z akcji zima. 

 

Wicestarosta przekazał, że z akcji zima zostało 1.100.000 zł. 

 

Radny Arkadiusz Cichecki był zainteresowany, czy Zarząd rozważał już wykorzystanie tych 

środków.  

 

Wicestarosta odpowiedział, że jeszcze nie.  

 

Radna Lidia Elert poprosiła o informację, jaka kwota była przeznaczona na łatanie dziur. 

 

Wicestarosta powiedział, że na to zadanie było zaplanowane 340.000 zł. W wyniku 

rozstrzygnięcia przetargu zostało ok. 100.000 zł.  

 

Radny Radosław Zaborowski zadał pytanie, w jaki sposób techniczny będzie sprawdzana 

jakość wykonania zadania. Często bywa tak, że po wykonaniu prac ładnie to wygląda,                      

a po miesiącu te dziury się odnawiają i droga wygląda jak przed remontem.  

 

Wicestarosta podkreślił, że będzie przecież inspektor nadzoru. Łatanie dziur będzie 

realizowane masą na gorąco. Na pewno jest to lepsze  wykonanie niż masą na zimno.  

 

Radny Tadeusz Iwaniuk przekazał, że Komisja Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury 

Przestrzennej zgodnie z planem pracy będzie dokonywała przeglądu dróg powiatowych                 

w kwietniu i w maju. Będzie to akurat w okresie realizacji zadania.  

 

Radna Lidia Elert dopytywała, kiedy będą szykowane kosztorysy na ul. Prostą                                   

i ul. Średnią w Ozorkowie.  

 

Wicestarosta oznajmił, że już są szykowane. Sądzi, że w przyszłym tygodniu zostanie 

ogłoszony przetarg na wyłonienie wykonawców kosztorysów. 

 

Ad. 4 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji dokonał 

zamknięcia 25 posiedzenia Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała       


